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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tényleg nem tudják, hogy megmondani, hogy mennyi 
pedagógus kapta meg a 100%-os táppénzt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
Nemrég  írásbeli  kérdést  tettem  fel  Kásler  Miklós  emberi  erőforrások  miniszterének  "Mennyi
pedagógus kapta meg a 100%-os táppénzt?" címmel. A kérdésre adott válasz szerint az EMMI nem
tudja megmondani, hogy mennyi pedagógus kapta azt meg, bár, feltehetően inkább csak nem akarja.
Talán mert még senki sem kapott ilyet?
Korábban Ön az  eljárás  egyszerűsítését  ígérte,  erről  azonban azóta  se  hallani  semmit.  A 2020.
november 26-ai Kormányinfón azt mondta: minden koronavírussal fertőzött  pedagógus esetében
abból kell kiindulni, hogy az iskolában kapta el a vírust, ezért egy olyan irányú törvénymódosítást is
kezdeményeznek, hogy ne két eljárás kelljen ahhoz, hogy valaki 100 százalékos táppénzt kapjon
ilyen esetekben.
A válaszból az derült ki, hogy semmit nem egyszerűsítettek az eljáráson: az üzemorvosnak vagy
háziorvosnak  az  orvosi  tevékenysége  körében  észlelt,  a  munkavállaló  koronavírus-fertőzését
foglalkozási megbetegedés gyanújaként kell a kormányhivatalnak bejelentenie. Az ehhez szükséges
nyomtatványt az Innovációs és Technológiai Minisztérium honlapjáról kell letölteni és elküldeni.
Ezt  követően  a  kormányhivatal,  mint  munkavédelmi  hatóság  kivizsgálja  azt,  elfogadása  esetén
nyilvántartásba veszi. Mindezek után a Nemzeti Népegészségügyi Központ (NNK) Munkahigiénés
és Foglalkozás-egészségügyi Főosztálya egyedileg bírálja el, hogy a bejelentett eset elfogadható-e
foglalkozási  megbetegedésnek  vagy  sem.  Ezután  a  kormányhivatal,  illetve  a  kifizetőhely  hoz
döntést az üzemi balesetként való elismerésről és a 100 százalékos baleseti táppénzről.
Nehéz  elhinni,  hogy  ne  vezetnének  nyilvántartást  arról,  hogy  mennyien  kapták  meg  a  100
százalékos  táppénzt,  hiszen  tudniuk  kell,  hogy mennyi  esetben  kell  a  korábbi  (60  százalékos)



táppénz  és  a  100  százalékos  baleseti  táppénz  közötti  összeget  folyósítani,  különben  hogyan
utalnának, illetve miként számolnának el vele.
Mindezek miatt kérdezem:
· Mennyi  esetben  vették  nyilvántartásba  a  kormányhivatalok  foglalkozási  megbetegedés
gyanújaként a koronavírus-fertőzését?
· Mennyi esetben hoztak döntést  a  kormányhivatalok a koronavírus-fertőzés  miatti  üzemi
balesetként való elismerésről és a 100 százalékos táppénz megállapításáról?
· Mennyi pedagógus kapta meg a 100 százalékos táppénzt, annak bevezetése óta? 
· Miért  kell  a  „gyanúról”  szóló  nyomtatványt  kitölteni,  ha  Ön  azt  nyilatkozta  már
novemberben, hogy „minden koronavírussal fertőzött pedagógus esetében abból kell kiindulni,
hogy az iskolában kapta el a vírust”?
· Mikor egyszerűsítik és egységesítik végre az eljárást?
· Mi  köze  van  a  pedagógusok  COVID  fertőzés  miatt  igényelt  táppénzével  kapcsolatos
eljáráshoz az Innovációs és Technológiai Minisztériumnak?
Várom válaszát!
Budapest, 2021. február 3.
Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő
(MSZP)
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